
Zápis ze schůze vedení sekce trail-o 2016/1 
 

Datum konání: 30. 10. 2016 

Místo konání: Rychnov nad Kněžnou 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Jana Kosťová, Magda Kurfürstová, Miroslav Šimek 

1. Přivítání všech pěti členů vedení sekce (VS) zvolených na Shromáždění sekce 28. 10. 2016. 

2. Proběhla volba předsedy s výsledkem 4xForst, 1xKosťová. 

3. Proběhla diskuse o způsobu provádění volby v anketě Nejlepší orientační sportovec roku. 

Vedení sekce se shodlo na tom, že oceněné budou volit členové VS. V souladu s tímto 

rozhodnutím proběhla rovněž diskuse o aktuálním ročníku a zvoleni byli Pavel Kurfürst a 

Bohuslav Hůlka. 

Je třeba dodat podklady generálnímu sekretáři ČSOS Jiřímu Šubrtovi. 

  (Forst) 

4. Šéf reprezentace Pavel Dudík přednesl návrh nominačních kritérií na MS a ME 2018. Princip 

se neliší od posledních let, rozdíl je jen v tom, že o divoké kartě budou hlasovat členové VS. 

Přesné znění je třeba zveřejnit na webu a poslat na vědomí VV ČSOS. 

  (Forst) 

5. Proběhla diskuse o změnách Pravidel a SR a VS odsouhlasilo hrubé znění zásadních změn 

(stanovení podmínek pro složení jury, požadavek na konzistenci map použitých v jednom 

závodě). 

Je třeba připravit přesný návrh změn a rozeslat členům VS k připomínkám. 

  (Forst) 

6. Vedení sekce se shodlo na tom, že by bylo vhodné připravit zhodnocení uplynulé sezóny, 

zjm. s ohledem na připomínky vedení k průběhu některých závodů. 

Je třeba připravit návrh tohoto dokumentu. 

  (Forst) 

 

Zapsal: Forst 


